
 
РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

АУТОНОМНА ПОКРАЈИНА ВОЈВОДИНА 

ГРАД НОВИ САД 

СКУПШТИНА ГРАДА НОВОГ САДА 

Број: 06-1/2019-798-I 

15. јул 2019. године  

НОВИ САД 

З А П И С Н И К 

 

са LII седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 15. јула 2019. године, у згради Скупштине 

Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.30 часова. 

 

 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 

 

 На основу електронске евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали 

следећи одборници: 
 

1. ВЕЉКО АБРАМОВИЋ 33.  СЛАЂАНА КРИЖАНИЋ 

2.  РЕЉА АЛЕКСИЋ 34.  СИНИША КРЕСОЈЕВИЋ 

3.  ЖИВОРАД АРСИЋ 35.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 

4.  ЈЕЛЕНА АЋИМОВИЋ 36.  ДРАГОСЛАВА ЛУКИЋ 

5.  БРАНКА БЕЖАНОВ 37.  ДОЦ ДР СЦ МЕД. МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 

6.  БРАНИСЛАВ БОГАРОШКИ 38.  ЈЕЛЕНА МАНДАРИЋ 

7.  ВАЊА БОЖИЋ 39.  СЛОБОДАНКА МАРКОВ 

8.  АЛЕКСАНДАР БУЈИЋ 40.  МАЈА МАТИЋ 

9.  ЦВИЈА ВАСИЋ 41.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 

10.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 42.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ - РАДОМИРОВИЋ 

11.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 43.  КРИСТИНА МЕНЕШИ 

12.  ИВАНА ВЕЉОВИЋ ПЕРЕУЛА 44.  СЛОБОДАН МИЛИЋ 

13.  ИВАНА ВУЈАСИН 45.  НЕГОВАН МИТКОВИЋ 

14.  БОЈАН ВУЛИН 46.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 

15.  ДИНА ВУЧИНИЋ 47.  МАРИНА НЕДЕЉКОВИЋ 

16.  САЊА ДРАШКО 48.  САША НОВАКОВИЋ 

17.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 49.  МИЛОШ ПАЈОВИЋ 

18.  ЗДРАВКО ЈЕЛУШИЋ 50.  ЗОРАН ПЕТКОВИЋ 

19.  МАРКО ЈОВАНОВИЋ 51.  АЛЕКСАНДАР ПОПАДИЋ 

20.  АЛЕКСАНДАР ЈОВАНОВИЋ 52.  ДУШАН ПОПОВИЋ 

21.  НИКОЛА ЈОВАНЧЕВИЋ 53.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 

22.  ЉУБОМИР ЈОКИЋ 54.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 

23.  ЛАЗАР КАЊЕРИЋ 55.  СОЊА РАДАКОВИЋ 

24.  ЗОРИЦА КЕЧА 56.  МИЛОВАН РАДИН 

25.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 57.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 

26.  ЂУЛА  КИШ 58.  МР МАЈА СЕДЛАРЕВИЋ 

27.  ВЛАДИМИР КОВАЧЕВИЋ 59.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 

28.  ДУШАН КОВАЧЕВИЋ 60. . ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 

29.  БОГДАН КОЛАРСКИ 61. . ПЕТАР ЋИРОВИЋ 

30.  ДОЦ. ДР МИРОСЛАВ КОПАЊА 62.  САЊА УЗЕЛАЦ 

31.  ДАНИЈЕЛА КОСТИЋ 63.  МР СЛОБОДАН ЦВЕТКОВИЋ 

32.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 64.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 

 

Седници нису присуствовали: Дејан Ковач, Слободан Веселиновић, Игор Пејчић, 

Ђурађ Јакшић, Лазар Руњанин, Данко Ненезић, Роберт Колар, Живко Курјачки, др Вељко 

Крстоношић, Божидар Протић, Марија Вребалов, Стеван Латиновић, др  Горан Радојев и 

мр сци. др Софија Болиновска.  
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Седницу је отворио и њеним радом руководио Здравко Јелушић, председник 

Скупштине Града Новог Сада.  

 

Председник Скупштине је замолио одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 

присутних одборница и одборника на седници. 

 

Председник Скупштине је констатовао да на основу пријаве путем електронског 

система за евиденцију и гласање, седници Скупштине Града присуствује 58 одборница и 

одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  

 

Председник Скупштине је обавестио одборнице и одборнике да га је одборник 

Ђурађ Јакшић обавестио да је спречен да присуствује седници. 

 

Председник Скупштине је, имајући у виду да је до сада примењивана одредба 

Пословника када мерење времена у електронском систему не функционише и да је време 

за повреду Пословника и за реплику било два минута, предлажем да, без обзира на то да 

ли ради систем или не, време за повреду Пословника буде два минута, а за реплику три 

минута. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање наведени предлог.  

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила наведени 

предлог. 

 

Председник Скупштине је указао одборницама и одборницима да им је, због 

кратког периода у одржавању седница Скупштине Града, Записник са LI седнице 

Скупштине Града Новог Сада  накнадно достављен уз допис од 12. јула 2019. године. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли има примедби на Записник са LI седнице 

Скупштине Града Новог Сада. 

 

Пошто није било примедби, председник Скупштине је ставио на гласање 

Записник са LI седнице Скупштине Града Новог Сада. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 56 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са LI 

седнице Скупштине Града.  
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Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 

Предлог дневног реда достављен  је одборницама и одборницима у сазиву и 

допису од 12. јула 2019. године. 

 

На основу члана 79. став 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Градско 

веће Града Новог Сада доставило је 12. јула 2019. године председнику Скупштине Града 

образложене предлоге да се дневни ред LII седнице Скупштине Града Новог Сада, по 

хитном поступку допуни са тачкама:  

 

 Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности 

Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2019. 

годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 

пословања Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 

2019. годину 

 

Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима вам уз допис од 

12. јула 2019. године.  

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда по хитном поступку. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда по хитном поступку, председник Скупштине је ставио на 

гласање предлог Градског већа да се Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму 

инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови 

Сад за 2019. годину уврсти у дневни ред и предложио да се разматра као 16. тачка 

дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 51 

одборник гласао „за“, да је 11 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда по хитном поступку. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 

комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2019. годину уврсти у 

дневни ред по хитном поступку и предложио да се разматра као 17. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 10 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
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гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда по хитном поступку. 

 

На основу члана 79. став 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

Градско веће Града Новог Сада доставило је 12. јула 2019. године председнику 

Скупштине Града образложенe предлогe да се дневни ред LII седнице Скупштине Града 

Новог Сада, допуни са тачкама:  

 

 Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора 

за мешовиту намену у северном делу града, дуж путева М-7 и Е-75 у Новом 

Саду (локалитет северно од Индустријске улице и источно од Државног пута 

IБ-12 (М7))  

 Предлог одлуке о изменама и допунама  Плана генералне регулације насељеног 

места Ветерник (пет локалитета)  

 Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора 

за мешовиту намену између улица Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и 

Суботичког булевара у Новом Саду (локалитет општег градског центра уз 

Улицу браће Поповић и др.) 

 Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације 

инфраструктурног коридора ауто-пута Е-75 на административном подручју 

Града Новог Сада (локалитет Мотел „Минут-Мајур“, на km 120+350) 

 Предлог одлуке о измени Одлуке о боравишној такси 

 Извештај о реализацији годишњег Програма пословања Јавног комуналног 

предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 

2018. годину са Редовним годишњим финансијским извештајем Јавног 

комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ 

Нови Сад за 2018. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 

пословања Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних 

простора „Стан“ Нови Сад за 2019. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад о расподели добити за 

2018. годину 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о измени Статута Позоришта 

младих, Нови Сад 

 Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о измени Статута Апотеке 

Нови Сад 

 

Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима  уз допис од 12. 

јула 2019. године. 

  

Председник Скупштине је упитао да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 

 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председник Скупштине је ставио на гласање предлог 
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Градског већа да се Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације 

простора за мешовиту намену у северном делу града, дуж путева М-7 и Е-75 у Новом 

Саду (локалитет северно од Индустријске улице и источно од Државног пута IБ-12 (М7)) 

уврсти у дневни ред и предложио да се разматра као 1. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 11 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама и допунама  Плана генералне регулације насељеног места 

Ветерник (пет локалитета) уврсти у дневни ред и предложио да се разматра као 2. тачка 

дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за 

мешовиту намену између улица Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког 

булевара у Новом Саду (локалитет општег градског центра уз Улицу браће Поповић и др.) 

уврсти у дневни ред и предложио да се разматра као 3. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 49 

одборника гласало „за“, да је 11 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације инфраструктурног 

коридора ауто-пута Е-75 на административном подручју Града Новог Сада (локалитет 

Мотел „Минут-Мајур“, на km 120+350) уврсти у дневни ред и предложио да се разматра 

као 4. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао су 52 

одборника гласала „за“, да је 12 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о измени Одлуке о боравишној такси уврсти у дневни ред и предложио да 

се разматра као 11. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 12 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог Градског већа да се 

Извештај о реализацији годишњег Програма пословања Јавног комуналног предузећа за 

одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2018. годину са 

Редовним годишњим финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа за 

одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2018. годину уврсти у 

дневни ред и предложио да се разматра као 13. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 11 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 

комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 

2019. годину уврсти у дневни ред и предложио да се разматра као 18. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад о расподели добити за 2018. годину уврсти у 

дневни ред и предложио да се разматра као 15. тачка дневног реда. 
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Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 11 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о измени Статута Позоришта младих, 

Нови Сад уврсти у дневни ред и предложио да се разматра као 19. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 10 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о измени Статута Апотеке Нови Сад 

уврсти у дневни ред и предложио да се разматра као 20. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда. 

 

На основу члана 79. став 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада  

Одборничка група „Доста је било“ доставила је 11. јула 2019. године председнику 

Скупштине Града образложен предлог да се дневни ред LII седнице Скупштине Града 

Новог Сада допуни са тачком: 

 

 Предлог одлуке о стављању ван снаге Одлуке о мрежи установа које 

обављају делатност предшколског васпитања и образовања на територији Града Новог 

Сада („Службени лист Града Новог Сада“ број 28/17 од 09.06.2017.)    

 

Наведени предлог достављен  је одборницама и одборницима уз допис од 12. 

јула 2019. године.  

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 

 

Реља Алексић, представник предлагача: „Одлука чије се стављање ван снаге 

предлаже је донета пре више од две године, тачније ступила је на снагу 09.06.2017. 
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године, сада је 16. јули 2019. године, ова Одлука још увек није реализована у пракси. 

Разлог због које је ова Одлука пре више од две године донета било је усклађивање са 

Законом, међутим јасно је да, иако је на папиру усклађено нешто са Законом, да реалност 

је потпуно другачија. Јасно је да није постојао интерес градске власти да за две године 

спроведе трансформацију Предшколске установе „Радосно детињство“ у складу са 

Одлуком која је донета. Разлози због којих ова Одлука више од две године није ступила 

на снагу су разнородни, вероватно ће се у неком наредном периоду показати зашто је то 

тако било, ја са ове говорнице позивам градску, односно одборничку већину да после 12 

пута прихвати да о овој теми разговарамо и да укинемо Одлуку која већ две године није 

ступила на снагу, а ако већ не желите да то учините, не желите да дискутујете о овој теми, 

онда вас позивам да коначно предузмете нешто да се ова одлука, понављам опет, након 

две године и месец дана коначно реализује.“ 
 

Милош Вучевић, Градоначелник Града Новог Сада: „Нисам био сигуран да ли 

процесно смем да, нећу дуго причати, само да одговорим на ово. Мислим да није добро да 

одустанете од те Одлуке, зато што је то наша обавеза да идемо у спровођење одлуке, а не 

питање воље, како се стално предочава да ми немамо вољу да то спроведемо, него имамо 

животну реалност која утиче на динамику спровођења те Одлуке и врло смо пажљиви у 

спровођењу исте, да не би се бавили формалностима и формализмом, а да рецимо због 

тога угрозимо упис деце у школску годину или да угасимо функционисање „Радосног 

детињства“ и можете да се љутите и можете да критикујете, то је ваше право, али мислим 

да би било много важније да стабилизујемо „Радосно детињство“, да данас „Радосно 

детињство“ нема 700.000.000,00 или 800.000.000,00 динара дуга, као што је имало 2012. 

године и да данас васпитачице имају плату 50.000,00 динара. Да, данас васпитачице имају 

50.000,00 динара плату у Новом Саду, а пре седам година, пре смањења су имале 

36.000,00 динара плату. Извињавамо се што нисмо технички раздвојили „Радосно 

детињство“ на седам или осам установа, трудили смо се да проширимо капацитете, 

трудили смо да финансирамо децу у приватним вртићима. Да, 3.000 деце је данас 

субвенционисано из буџета Града у приватним обдаништима, расписали смо јавну 

набавку пре неки дан за изградњу новог обданишта на Клиси, враћали дугове, вратили 

дугове, исплатили солидарну помоћ васпитачицама, подигли плате васпитачицама, 

стварамо бољи амбијент да би више деце радило и да би васпитачице биле задовољније. 

Мислим да је грађанима много мање битно да је то осам, или једна установа, него је 

питање колико још деце имамо на чекању, како да проширимо капацитете, а да не 

угрозимо текућу ликвидност Града, јер вам то захтева и нова запошљавања, како да та 

питања решимо, а и питајте запослене у „Радосном детињство“ какво је данас стање у 

„Радосном детињству“. Немојте мене да питате да не би било да ја само о добрим 

странама, тако да остаћемо ми код ове Одлуке, спровешћемо је за три месеца или годину, 

или две, верујте да то није најважније. Мислим да има много, много важнијих ствари у 

Граду, али ако ћете се хватити стално на формално правна питања, а занемарити суштину 

живота, мислим да сте у заблуди. Мислим да сте у заблуди и посебно осетљиво питање и 

око раздвајања установе, које нас додатно условљава, односно успорава јесте питање 

централног јединственог уписа деце. Да не би родитељима закомпликовали да морају да 

они воде рачуна у коју установу уписују односно подносе апликацију за упис деце, ми 

покушавамо да то објединимо и ако функционише осам-девет установа да то буде 

јединствени упис и да завршимо централну кухињу. Рецимо, то ће бити много важније да 

отворимо централну кухињу за неки месец или два, него да ли смо поделили „Радосно 
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детињство“ на „Чуперак“, „Пчелицу Мају“ и, не знам ни ја, „Цвет Дунавски“, супер су 

имена, уживамо у њима, али је много важније да расту плате васпитачицама и да нема 

дугова.“ 

Реља Алексић се јавио за реч због повреде Пословника: „Рећи ћу, не бојте се, не 

морате ми колегинице суфлирати, рекламирам повреду Пословника у члану 82. став 3. о 

дневном реду у целини Скупштина одлучује без претреса. Председниче, Ви сте поступили 

заиста, па не знам како да Вам кажем и против одредаба Пословника и некоректно и како 

год желите. Допустили сте да Градоначелник, уз сво уважавање, дискутује о ствари која 

није на дневном реду, да дискутује о предлогу допуне дневног реда и да у дискусији 

уопште не говори о томе што је предлог допуне. Заиста није коректно и мислим да је ово 

један па...“ 

 

Председник Скупштине је прекинуо у излагању одборника Рељу Алексића, 

замолио је одборнице и одборнике да не добацују са места, а одборника Рељу Алексића је 

замолио да заврши своје излагање. 

 

Реља Алексић: „Дакле, председниче Скупштине, заиста је невероватно како не 

познајете Пословник, или не да га не познајете, него сте толико тендециозни у тумачењу 

истог и дозвољавању гостима у овом дому да дискутују како год се то њима прохте.“ 
 

Председник Скупштине је упитао одборника Рељу Алексића да ли жели да се 

Скупштина изјасни о повреди Пословника коју је рекламирао и напоменуо је да док се 

Скупштина не изјасни не зна се да ли је председавајући повредио Пословник.  
 

Председник Скупштине је ставио на гласање да ли је повређен члан 82. став 3 

Пословника. 
 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 11 

одборника гласало „за“, да су 52 одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова одлучила да није повређен 

члан 82. став 3 Пословника. 

 

Председник Скуптине је ставио на гласање предлог Одборничке групе „Доста је 

било“ да се Предлог одлуке о стављању ван снаге Одлуке о мрежи установа које обављају 

делатност предшколског васпитања и образовања на територији Града Новог Сада 

(„Службени лист Града Новог Сада“ број 28/17 од 09.06.2017.) уврсти у дневни ред и 

предложио да се разматра као 23. тачка дневног реда.  

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су четири 

одборника гласала „за“, да су 52 одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да Скупштина већином гласова није усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда. 
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На основу члана 79. став 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада  

Одборничка група „Доста је било“ доставила је 11. јула 2019. године председнику 

Скупштине Града образложен предлог да се дневни ред LII седнице Скупштине Града 

Новог Сада допуни са тачком:  

 Предлог решења о формирању радног тела за утврђивање битних чињеница 

и околности које су довеле до: 

1. Доношења Одлуке о јавно-приватном партнерству за делатности 

одржавања и поправки стамбених и пословних зграда, обезбеђивања јавног осветљења и 

пружања димничарских услуга. 

2. Доношења Одлуке о склапању Уговора о јавно-приватном партнерству за 

делатности одржавања и поправки стамбених и пословних зграда, обезебеђивања јавног 

осветљења и пружања димничарских услуга са групом понуђача коју чине ФМ Холдинг 

доо Нови Сад, Busto Valda UAB Kaunas, Литванија са подизвођачем Javna rasvetljava dd, 

Ljubljana, Словенија. 

3. Раскида предметног Уговора од стране Града Новог Сада. 

 

Наведени предлог достављен  је одборницама и одборницима уз допис од 12. јула 

2019. године.  

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председник Скупштине је ставио на гласање предлог 

Одборничке групе „Доста је било“ да се Предлог решења о формирању радног тела за 

утврђивање битних чињеница и околности које су довеле до: 

1. Доношења Одлуке о јавно-приватном партнерству за делатности 

одржавања и поправки стамбених и пословних зграда, обезбеђивања јавног осветљења и 

пружања димничарских услуга. 

2. Доношења Одлуке о склапању Уговора о јавно-приватном партнерству за 

делатности одржавања и поправки стамбених и пословних зграда, обезебеђивања јавног 

осветљења и пружања димничарских услуга са групом понуђача коју чине ФМ Холдинг 

доо Нови Сад, Busto Valda UAB Kaunas, Литванија са подизвођачем Javna rasvetljava dd, 

Ljubljana, Словенија. 

3. Раскида предметног Уговора од стране Града Новог Сада. 

 

уврсти у дневни ред и предложио да се разматра као 23. тачка дневног реда.  

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања председник Скупштине је констатовао да су четири 

одборника гласала „за“, да је 59 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да  Скупштина већином гласова није усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда. 
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На основу члана 79. став 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада  Савет 

за статутарна питања и локалну самоуправу доставио је 12. јула 2019. године председнику 

Скупштине Града образложен предлог да се дневни ред LII седнице Скупштине Града 

Новог Сада, допуни са тачком: Предлог решења којим се одобрава употреба назива Града 

Новог Сада Асоцијацији спортских ветерана Новог Сада, у оснивању. 

 

Наведени предлог достављен је одборницама и одборницима уз допис од 12. јула 

2019. године.  

  

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председник Скупштине је ставио на гласање предлог 

Савета за статутарна питања и локалну самоуправу да се Предлог решења којим се 

одобрава употреба назива Града Новог Сада Асоцијацији спортских ветерана Новог Сада, 

у оснивању уврсти у дневни ред и предложио да се разматра као 22. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања председник Скупштине је констатовао да су 53 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

допуну дневног реда. 

 

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна 

и мандатно-имунитетна питања, који су одборницама и одборницима достављени уз 

допис од 12. јула 2019. године. 

 

Председик Скупштине је упитао да ли председница Комисије жели да изнесе 

предлоге Комисије. 

 

Дина Вучинић, председница Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања, представница предлагача: „Комисија за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања Скупштине Града Новог Сада је на 

седницама од 12. јула 2019. године утврдила следеће предлоге решења: На основу 

предлога Управног одбора Дома здравља „Нови Сад“ Нови Сад, односно Ранг листе 

кандидата за избор директора ове установе, Комисија је утврдила Предлог  решења о 

именовању директора Дома здравља „Нови Сад“. На основу поднете оставке, Комисија је 

утврдила Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Михајло 

Пупин“. У складу са предлозима Наставничког већа Основне школе „Михајло Пупин“ 

Ветерник и Основне школе „Ђура Јакшић“ Каћ, Комисија је утврдила и Предлог решења 

о именовању члана Школског одбора Основне школе „Михајло Пупин“ Ветерник и члана 

Школског одбора Основне школе „Ђура Јакшић“ Каћ. Предлажем Скупштини Града да 

наведене предлоге решења донесе у предложеном тексту.“ 
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Председник Скупштине је ставио на гласање предлог да се предлози решења 

Комисије уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања и предложио да се разматрају као 23. 

тачка дневног реда. 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 53 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 

На основу члана 80. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

председник Скупштине је  предложио да се споји расправа: 

 

 за тачке од 1. до 10, о предлозима одлука о изменама и допунама планова 

генералне и детаљне регулације и одлука о изради плана и изради измена и 

допуна планова генералне и детаљне регулације. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 11 одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

 за тачке од 13. до 15, о реализацији годишњих програма пословања јавних 

комуналних предузећа за 2018. годину и Предлогу решења о давању сагласности 

на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Новосадска 

топлана“ Нови Сад о расподели добити за 2018. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 12 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова прихватила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

 за тачке од 16. до 18, о Предлогу одлуке о изменама Одлуке о Програму 

инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Водовод и 

канализација“ Нови Сад за 2019. годину и предлозима решења о давању 

сагласности на одлуке о изменама програма пословања јавних комуналних 

предузећа за 2019. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 11 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

 за тачке од 19. до 20, о предлозима решења о давању сагласности на одлуке о 

измени статута Позоришта младих и Апотеке Нови Сад. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 53 

одборника гласала „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

 за тачку 21, о предлозима Комисије за називе делова насељених места и јавних 

служби. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 53 

одборника гласала „за“, да је десет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

 за тачку 23, о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 11 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

Председник Скупштине је замолио одборнице и одборнике да се изјасне о 

предложеном дневном реду у целини. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 11 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила следећи 

 

Д н е в н и    р е д 
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1. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за 

мешовиту намену у северном делу града, дуж путева М-7 и Е-75 у Новом Саду 

(локалитет северно од Индустријске улице и источно од Државног пута IБ-12 

(М7)) 

2. Предлог одлуке о изменама и допунама  Плана генералне регулације насељеног 

места Ветерник (пет локалитета)  

3. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за 

мешовиту намену између улица Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и 

Суботичког булевара у Новом Саду (локалитет општег градског центра уз Улицу 

браће Поповић и др.)  

4. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације 

инфраструктурног коридора ауто-пута Е-75 на административном подручју Града 

Новог Сада (локалитет Мотел „Минут-Мајур“, на km 120+350) 

5. Предлог одлуке о изради Плана генералне регулације простора за део подручја 

Адица у Новом Саду 

6. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног 

места Ветерник (локалитет Улица ветернички брег и др.) 

7. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 

мешовиту намену између улица Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и 

Суботичког булевара у Новом Саду (локалитет између улица Тараса Шевченка и 

Орловића Павла) 

8. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног 

места Буковац (због промене ширине коридора далековода 110 kV) 

9. Предлог одлуке о изради Плана детаљне регулације радне зоне између канала и 

пруге Нови Сад – Сомбор у Футогу  

10. Предлог одлуке о изради Плана детаљне регулације дела подручја Алибеговца,   

југоисточно од Државног пута IБ-21 у Петроварадину 

11. Предлог одлуке о измени Одлуке о боравишној такси 

12. Предлог одлуке о допуни Одлуке о остваривању потреба и интереса младих у 

областима омладинског сектора на територији Града Новог Сада 

13. Извештај о реализацији годишњег Програма пословања Јавног комуналног 

предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 

2018. годину са Редовним годишњим финансијским извештајем Јавног комуналног 

предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 

2018. годину 

14. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа 

„Новосадска топлана“ Нови Сад за 2018. годину са Финансијским извештајем 

Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2018. годину 

15. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад о расподели добити за 

2018. годину 

16. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 

комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2019. годину 

17. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 

Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2019. годину  
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18. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 

Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора 

„Стан“ Нови Сад за 2019. годину 

19. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о измени Статута Позоришта 

младих, Нови Сад 

20. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о измени Статута Апотеке Нови 

Сад 

21. Предлози решења Комисије за називе делова насељених места и јавних служби 

Скупштине Града Новог Сада: 

 Предлог решења о давању назива платоу у Новом Саду, број 020-163/2019-I 

(Плато Меланије Бугариновић) 

 Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду, број 020-164/2019-I 

(Улица Игнаца Шена) 

 Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду, број 020-165/2019-I 

(Улица Миодрага Павловића) 

 Предлог решења о давању назива улици у Лединцима, број 020-166/2019-I 

(Улица Доње провалије) 

 

22. Предлог решења којим се одобрава употреба назива Града Новог Сада 

Асоцијацији спортских ветерана Новог Сада, у оснивању 

 

23. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 

питања:  

 Предлог решења о именовању директора Дома здравља „Нови Сад“, Нови Сад  

 Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе  

„Михајло Пупин“, Ветерник 

 Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе  

„Михајло Пупин“, Ветерник 

 Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе  

„Ђура Јакшић“, Каћ 

 

Председник Скупштине је указао одборницама и одборницима да је пречишћени 

дневни ред седнице Скупштине Града доступан у електронском облику.  

 

Вања Божић, се јавио за реч због повреде Пословника: „Указујем на повреду 

члана 35. Пословника Скупштине Града Новог Сада став 2. На питање постављено на 

седници одговара се ако је могуће на истој седници, а ако то није могуће у року од 30 дана 

од дана достављања питања. Ми смо поставили прегршт питања током седница у априлу 

и мају месецу и нисмо добили одговор на њих. Мислим да је евидентно да је прошло 

више од 30 дана и ја бих Вас замолио председниче ако можете да ургирате да добијемо 

одговоре на одборничка питања.“ 

 

Председник Скупштине је упитао одборника Вању Божића да ли жели да се 

Скупштина изјасни о повреди Пословника коју је рекламирао и констатовао је да не жели. 
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На основу члана 84. став 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председник Скупштине је предложио да време за расправу буде пет минута за одборника 

и десет минута за председника одборничке групе, као и да сваки учесник у расправи о 

истом питању говори само једанпут, изузев ако питање које је на дневном реду, по оцени 

председника Скупштине, није довољно расправљено. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање наведени предлог.  

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила наведени 

предлог.    

 

Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 

Ад. број: 35-258/2019-I              V-35-267/19-I 

                35-624/2018-I               35-308/2019-I 

                35-48/2019-I                 35-176/2019-I 

                35-89/2019-I                 35-227/2019-I 

                35-344/2019-I               35-203/2019-I 

1. – 10. тачка дневног реда 

 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ У СЕВЕРНОМ ДЕЛУ 

ГРАДА, ДУЖ ПУТЕВА М-7 И Е-75 У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ СЕВЕРНО 

ОД ИНДУСТРИЈСКЕ УЛИЦЕ И ИСТОЧНО ОД ДРЖАВНОГ ПУТА IБ-12 (М7)) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА  ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ВЕТЕРНИК (ПЕТ ЛОКАЛИТЕТА)  

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ УЛИЦА 

ФУТОШКЕ, ХАЈДУК ВЕЉКОВЕ, РУМЕНАЧКЕ И СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА 

У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ОПШТЕГ ГРАДСКОГ ЦЕНТРА УЗ УЛИЦУ 

БРАЋЕ ПОПОВИЋ И ДР.)  

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ ИНФРАСТРУКТУРНОГ КОРИДОРА АУТО-ПУТА Е-75 НА 

АДМИНИСТРАТИВНОМ ПОДРУЧЈУ ГРАДА НОВОГ САДА (ЛОКАЛИТЕТ 

МОТЕЛ „МИНУТ-МАЈУР“, НА KM 120+350) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

ПРОСТОРА ЗА ДЕО ПОДРУЧЈА АДИЦА У НОВОМ САДУ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ВЕТЕРНИК (ЛОКАЛИТЕТ УЛИЦА 

ВЕТЕРНИЧКИ БРЕГ И ДР.) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ УЛИЦА 
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ФУТОШКЕ, ХАЈДУК ВЕЉКОВЕ, РУМЕНАЧКЕ И СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА 

У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ТАРАСА ШЕВЧЕНКА И 

ОРЛОВИЋА ПАВЛА) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 

РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА БУКОВАЦ (ЗБОГ ПРОМЕНЕ ШИРИНЕ 

КОРИДОРА ДАЛЕКОВОДА 110 KV) 

 

 

 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ РАДНЕ 

ЗОНЕ ИЗМЕЂУ КАНАЛА И ПРУГЕ НОВИ САД – СОМБОР У ФУТОГУ  

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА 

ПОДРУЧЈА АЛИБЕГОВЦА, ЈУГОИСТОЧНО ОД ДРЖАВНОГ ПУТА IБ-21  

У ПЕТРОВАРАДИНУ 

 

Предлоге одлука и закључака утврдило је Градско веће. 
 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбена питања није имао примедби. 
 

Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 

прихватила предлог за спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес о 

овим предлозима. 
 

У претресу су учествовале Марина Недељковић и Јелена Кешељ.  
 

Марина Недељковић: „Ево, искористићу прилику да у име моје Одборничке 

групе „Др Војислав Шешељ - Српска радикална странка“ поставим једно питање које се 

односи индиректно на Предлог одлуке о изради Плана генералне регулације простора за 

територију Адица. Имали смо прилику да нам се обратило пар становника Адица и 

замолило нас је, ако бисмо били љубазни, а наравно да то желимо, да пренесемо једно 

њихово питање које се односи на територију где живе, па ћу се обратити вама 

Градоначелниче, верујући да ћемо и добити одговор што се тога тиче. Ради се о локацији 

цркве Свете Петке код окретнице 6-ице, где је изградња започета, како су нас известили, 

на територији која се налази у власништву Града Новог Сада. Међутим, као што смо чули, 

дошло је до одређених момената који су стопирали изградњу ове цркве, ради се о 

нерешеним правно имовинским односима и та изградња је стала у једном тренутку. Чули 

смо и да је локални свештеник, парох за тај део Града, тражио и сакупљао донацију од 

становника Адица како би се решили ти правно имовински односи, како би та територија 

дошла у посед Српске православне цркве. Желимо да пренесемо питање становника 
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Адица, шта се са тим дешава, да ли је Град Нови Сад упућен што се тиче те саме локације, 

да ли је она у власништву Града Новог Сада и како планирате, генерално, да ли имате 

неку визију, или перцепцију што се тога тиче и да ли постоји могућност да Гард поклони, 

или на неки начин донира, или реши проблем тог земљишта и да оно припадне Српској 

православној цркви, како би се црква Свете Петке, односно њена изградња наставила. Да, 

да, тако да, хвала унапред, верујем да ћемо добити одговор, али нам је била, да кажем 

задатак и жеља, да пренесемо потребе становника овог дела Града.“ 

 

Јелена Кешељ: „Ја само кратко, да одговорим мојој колегиници, да сте заиста 

причали са становницима Адица знали би и они би вам јасно рекли да не постоји 

имовинско-правни односи, да је на једној од претходних Скупштина Гарда Новог Сада 

земљиште на којем се гради црква проглашено, односно била је промена намене 

земљишта и то је земљиште за изградњу верских објеката. Искључиво на иницијативу 

Српске православне цркве, они заправо инсистирају на том да земљиште на којем је већ 

изграђена црква, црква откупи и буде искључиво у власништву православне цркве из 

једног простог разлога, зато што ми знамо да у Адицама живе, поред православног 

становништва, живе становници других вере и вероисповести, па да некад у будућности 

не би било проблема због свега тога, као што сам рекла, црква и инсистира да они откупе 

тај део земљишта.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је  

закључио претрес и напоменуо да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана генералне регулације простора за мешовиту намену у северном делу 

града, дуж путева М-7 и Е-75 у Новом Саду (локалитет северно од Индустријске улице и 

источно од Државног пута IБ-12 (М7)) са предложеним Закључком. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 

донела  

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА 

ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ У СЕВЕРНОМ ДЕЛУ ГРАДА, ДУЖ ПУТЕВА М-7 И Е-

75 У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ СЕВЕРНО ОД ИНДУСТРИЈСКЕ УЛИЦЕ И 

ИСТОЧНО ОД ДРЖАВНОГ ПУТА IБ-12 (М7)) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

и 

З А К Љ У Ч А К  
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1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 

регулације простора за мешовиту намену у северном делу града, дуж путева М-7 и Е-75 у 

Новом Саду (локалитет северно од Индустријске улице и источно од Државног пута IБ-12 

(М7)), пре излагања на јавни увид са 48. седнице од 29.05.2019. године и Извештај о 

обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана генералне  

регулације простора за мешовиту намену у северном делу града, дуж путева М-7 и Е-75 у 

Новом Саду (локалитет северно од Индустријске улице и источно од Државног пута IБ-12 

(М7)),  са 53. (јавне) седнице Комисије за планове од 04.07.2019. године. 

   2. Закључак са Одлуком и Извештајима доставити Градској управи за 

урбанизам и грађевинске послове.   

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама  Плана генералне регулације насељеног места Ветерник (пет локалитета) са 

предложеним Закључком. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 57 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 

одборника донела  

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА  ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ВЕТЕРНИК (ПЕТ ЛОКАЛИТЕТА) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

и  

З А К Љ У Ч А К  

   1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 

регулације насељеног места Ветерник (пет локалитета), пре излагања на јавни увид са 10. 

седнице од 29.08.2018. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о 

изменама и допунама Плана генералне регулације насељеног места Ветерник (пет 

локалитета), са 42. (јавне) седнице Комисије за планове од 17.04.2019. године. 

  

2. Закључак са Одлуком и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове.   

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између улица 
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Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког булевара у Новом Саду (локалитет 

општег градског центра уз Улицу браће Поповић и др.) са предложеним Закључком. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је десет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 

одборника донела  

 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА 

ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ФУТОШКЕ, ХАЈДУК ВЕЉКОВЕ, 

РУМЕНАЧКЕ И СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ 

ОПШТЕГ ГРАДСКОГ ЦЕНТРА УЗ УЛИЦУ БРАЋЕ ПОПОВИЋ И ДР.) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

и  

З А К Љ У Ч А К  

  

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 

регулације простора за мешовиту намену између улица Футошке, Хајдук Вељкове, 

Руменачке и Суботичког булевара у Новом Саду (локалитет општеградског центра уз 

Улицу браће Поповић и др.), пре излагања на јавни увид са 33. седнице од 12.02.2019. 

године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама 

Плана генералне  регулације простора за мешовиту намену између улица Футошке, 

Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког булевара у Новом Саду (локалитет 

општеградског центра уз Улицу браће Поповић и др.),  са 53. (јавне) седнице Комисије за 

планове од 04.07.2019. године. 

  

2. Закључак са Одлуком и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове.   

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана детаљне регулације инфраструктурног коридора ауто-пута Е-75 на 

административном подручју Града Новог Сада (локалитет Мотел „Минут-Мајур“, на km 

120+350) са предложеним Закључком. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
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гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 

донела  

 

ОДЛУКУ 

ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

ИНФРАСТРУКТУРНОГ КОРИДОРА АУТО-ПУТА Е-75 НА 

АДМИНИСТРАТИВНОМ ПОДРУЧЈУ ГРАДА НОВОГ САДА (ЛОКАЛИТЕТ 

МОТЕЛ „МИНУТ-МАЈУР“, НА KM 120+350) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

и  

З А К Љ У Ч А К  
  

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 

регулације инфраструктурног коридора ауто-пута Е-75 на административном подручју 

Града Новог Сада (локалитет Мотел „Минут - Мајур“, на km 120+350), пре излагања на 

јавни увид са 37. седнице од 13.03.2019. године и Извештај о обављеном јавном увиду у 

Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана детаљне  регулације инфраструктурног 

коридора ауто-пута Е-75 на административном подручју Града Новог Сада (локалитет 

Мотел „Минут-Мајур“, на km 120+350), са 51. (јавне) седнице Комисије за планове од 

18.06.2019. године. 

  

2. Закључак са Одлуком и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове.   

 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради Плана 

генералне регулације простора за део подручја Адица у Новом Саду. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 57 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 

одборника донела  

 

ОДЛУКУ  

О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА ДЕО ПОДРУЧЈА 

АДИЦА У НОВОМ САДУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације насељеног места Ветерник (локалитет Улица 

ветернички брег и др.). 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 

донела  

 

 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ВЕТЕРНИК  

(ЛОКАЛИТЕТ УЛИЦА ВЕТЕРНИЧКИ БРЕГ И ДР.) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између улица Футошке, 

Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког булевара у Новом Саду (локалитет између 

улица Тараса Шевченка и Орловића Павла). 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 

донела  

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ФУТОШКЕ, ХАЈДУК 

ВЕЉКОВЕ, РУМЕНАЧКЕ И СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА У НОВОМ САДУ 

(ЛОКАЛИТЕТ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ТАРАСА ШЕВЧЕНКА И ОРЛОВИЋА ПАВЛА) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације насељеног места Буковац (због промене ширине 

коридора далековода 110 kV). 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 56 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 

одборника донела  

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

НАСЕЉЕНОГ МЕСТА БУКОВАЦ (ЗБОГ ПРОМЕНЕ ШИРИНЕ КОРИДОРА 

ДАЛЕКОВОДА 110 KV) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради Плана 

детаљне регулације радне зоне између канала и пруге Нови Сад – Сомбор у Футогу. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 56 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 

одборника донела  

  

О Д Л У К У 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ РАДНЕ ЗОНЕ 

ИЗМЕЂУ КАНАЛА И ПРУГЕ НОВИ САД – СОМБОР У ФУТОГУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради Плана 

детаљне регулације дела подручја Алибеговца, југоисточно од Државног пута IБ-21 у 

Петроварадину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 56 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 

донела  

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА ПОДРУЧЈА АЛИБЕГОВЦА, 

ЈУГОИСТОЧНО ОД ДРЖАВНОГ ПУТА IБ-21 У ПЕТРОВАРАДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 434-47/2019-I 
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11. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О БОРАВИШНОЈ ТАКСИ 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 

Савет за буџет и финансије није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес. 
 

У претресу су учествовали: Вања Божић, Александра Радак и Снежана Мушицки. 
 

Вања Божић: „Пред нама се налази Предлог одлуке о измени Одлуке о 

боравишној такси са образложењем и Закључком Градског већа Града Новог Сада. У 

суштини ово је законска обавеза и овде немамо никакву велику замерку, оно где имамо 

одређене ствари да укажемо и да приговоримо јесте начин на који се новац који је 

прикупљен од старне боравишних такси касније користи и на који начин се дистрибуише 

према развоју туризма у Граду Новом Саду. Оно што јесте за похвалу јесте иницијатива и 

државе, између осталог и Града Новог Сада, да нарочито људе који се баве делатношћу 

изнајмљивања стан на дан, како се популарно каже, желе да доведу у законске оквире и да 

их приведу целокупном развоју Града Новог Сада, што се тиче туристичке намене. Са те 

стране би можда требало боље радити на едукацији, да сваком уплатом боравишне таксе 

ће та такса да иде као субвенција ка развоју туризма у Граду Новом Саду и самом 

поспешивању попуне капацитета тих станова на дан од стране приватника који се том 

делатношћу баве, тј. физичких лица. Такође, желим да укажем на још једну ствар везано 

за ово, није директно везана за боравишну таксу, али је везана за развој туристичке 

понуде Града Новог Сада. Уколико већ идемо ка томе да приведемо људе у легалне 

токове, да их доведемо до тога да плаћају порез и да уплаћују боравишну таксу за свакога 

човека који борави у њиховој приватној стамбеној јединици, онда би требали да водимо 

рачуна да им омогућимо што лакше пословање. Наиме, људи кажу да се сусрећу са 

проблемом, ЈКП „Чистоћа“ их препознаје као трећу категорију људи који се баве 

одређеном делатношћу, тј. гледају их као хостеле и наплаћују им одношење смећа 

2.700,00 динара на месечном нивоу. Такође, појављује се још један проблем пошто за исти 

тај стан и преко Информатике стиже редовна наплата одношења смећа услуга је 450,00 – 

500,00 динара. Значи, срамота је да ако већ уводимо те људе у легалан ток, да им не 

омогућујемо одређене могућности за развијање њихових делатности, него им наплаћујемо 

дуплу глобу. Такође, смешно испада да особа која има један стан са једним, или два 

кревета, буде окарактерисана као хостел, а знамо да хостели могу да имају и неколико 

десетина кревета за смештај људи који долазе у Нови Сад. То је један од проблема са 

којима се људи сусрећу. Кажем, није лоша идеја што се тиче увођења у легалне токове, то 
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је за подршку, али са друге стране би требало радити на едукацији и објашњавању 

људима да уплатом боравишне таксе са друге стране поспешују развој туризма Града 

Новог Сада и попуну самих својих капацитета, а са друге стране треба гледати да им се 

омогући да услугу коју врше да им не наплаћујемо огромну глобу за ту исту услугу.“ 
 

Александра Радак, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Ја бих само мало да појасним разлику између Закона којим ће се прописати, 

односно уредбом којом ће се прописати издавање стан на дан, то је порез на издавање 

стана у закуп, то је једна ствар, а боравишна такса је сасвим нешто друго. Боравишна 

такса која припада као изворни приход у Граду Новом Саду односи се пре свега на 

категоризацију објеката домаћинстава који се баве услугом смештаја у току сезоне и 

услугама домаће радиности, тако да смо ми на овај известан начин само прилагодили, као 

што је колега и рекао, овај проширили круг лица која ће таксу плаћати боравишну таксу, 

која  ће плаћати, они износе 3, односно 4.000,00 динара по кревете за годину дана. Значи 

то је незнатно. А што се тиче издавања стана на дан, то се односи на пореску обавезу, 

значи то је порез од издавања некретнина, имовина, да ли је то на дан, да ли је то на 

месечном нивоу, није битно. Значи ове две категорије су потпуно различите. Само толико 

да објасним.“ 

 

Снежана Мушицки: „Мислим да нису добро сви разумели одборника Српске 

радикалне странке који је говорио малопре. Његово излагање односило се на то да 

Чистоћа по два основа наплаћује исту ствар, одношење смећа. Наплаћује физичком лицу, 

као носиоцу, односно домаћинству, а наплаћује исто то адресу, исти тај стан, као правном 

лицу, као неком ко као једна јединица не може да се наплати две ствари. Он је на то 

указао и на још тако неке ствари које се тичу не само јавних предузећа, него тога да људи 

по два основа плаћају исту ствар, што није у реду. Ми, рецимо, имали смо и ствар тога да 

плаћамо и ту димничарину и дератизацију и циклонизацију, па нико не прима услугу 

никакву од тога, али мора да је плати, па је и то прошло, али  да се онда по једном основу 

наплати, а не по два. Мислим, у том правцу је ишла та његова расправа.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је  

закључио претрес. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке о 

боравишној такси. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О БОРАВИШНОЈ ТАКСИ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Ад. број: 66-2/2019-61-I 

12. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ОСТВАРИВАЊУ ПОТРЕБА  

И ИНТЕРЕСА МЛАДИХ У ОБЛАСТИМА ОМЛАДИНСКОГ СЕКТОРА НА 

ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 

Савет за младе није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу су учествовали Александар Попадић и Огњен Цвјетићанин. 

 

Александар Попадић: „Ја бих ипак замолио члана Градског већа ако може, ми 

смо на Савету за младе дискутовали кратко и није тамо имао нико да ми одговорни тачно, 

а волео бих ако неко може овде да ми разјасни, сматрам да оваквом одлуком се отвара 

простор за додељивање средстава удружењима која можда и не заслужују, 

манифестацијама које можда и не заслужују. Ми имамо сада конкурсе, а навикли смо да у 

Србији ни ти конкурси не значе много, чак се и они успевају наместити некако, а сад и 

конкурсе укидамо да се директно додељују средства. Не значи да ће се то радити, али 

опет кажем имамо јако лоше искуство у читавој земљи да се то често ради , па бих волео 

да се разјасни због чега ћемо заобилазити конкурсе да се образложи и да кажем оправдано 

сумњамо да ће доћи до злоупотребе средстава и због тога нећемо гласати за ову одлуку.“ 

 

Огњен Цвјетићанин, члан Градског већа Града Новог Сада, представник 

предлагача: „Што се тиче ове допуне Одлуке, па имате у образложењу јасно због чега се 

ово доноси, то је само због омладинске престонице Европе и средстава која су добили са 

да кажем виших нивоа, или других нивоа власти и да не би сада због једне организације 

расписивали конкурс, ми смо донели одлуку да она удружења која су од националног 

интереса, од интереса за Град могу да одлуком већа и одлуком Градоначелника, значи да 

би заобишли одређене процедуре и да не би расписивали конкурс само за једну 

организацију, из тог разлога, а средства која су добили од Републике Србије из тих 

разлога додељујемо та средства по Одлуци Већа, а наравно због оних акција, планова и 

програма која су већ у току и да не би чекали тј. да би могли да реализују оне 

манифестације због чега и јесмо омладинска престоница Европе.“ 
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Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је  

закључио претрес. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о допуни Одлуке о 

остваривању потреба и интереса младих у областима омладинског сектора на територији 

Града Новог Сада. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ОДЛУКУ 

О ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ОСТВАРИВАЊУ ПОТРЕБА И ИНТЕРЕСА МЛАДИХ У 

ОБЛАСТИМА ОМЛАДИНСКОГ СЕКТОРА НА ТЕРИТОРИЈИ  

ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 020-270/2019-I 

 352-3/2019-160-I 

 352-3/2019-177-I 

13 – 15. тачка дневног реда 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ГОДИШЊЕГ ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ 

СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 

2018. ГОДИНУ СА РЕДОВНИМ ГОДИШЊИМ ФИНАНСИЈСКИМ 

ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА 

ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ 

НОВИ САД ЗА 2018. ГОДИНУ 

 ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД 

ЗА 2018. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД 

ЗА 2018. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 

НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 

2018. ГОДИНУ 

 

Градско веће доставило је извештаје са предложеним закључцима и утврдило 

Предлог решења. 
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Савет за комуналне делатности и Савет за урбанизам, пословни простор и 

стамбена питања нису имали примедби на предлоге које су разматрали из своје 

надлежности. 
 

Председник Скупштине је упитао да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење предлога. 
 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 

прихватила предлог за спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес о 

овим предлозима. 

 

У претресу су учествовали Реља Алексић и Милош Вучевић. 

Реља Алексић: „Ево пред нама су извештаји, годишњи извештај о пословању ЈКП 

„Стан“ и ЈКП „Новосадска топлана“. Обједињена је расправа, иако су извештаји потпуно 

у супротности један са другим. Са једне стране имамо једно предузеће које изузетно 

добро послује, с друге стране имамо предузеће које је већ годинама у изузетно лошем 

стању. Дакле, што се тиче ЈКП „Стан“ дакле, знамо сви шта се све дешавало и прошле 

године са ЈКП „Стан“ и претходних година, јавна приватна партнерства неуспела и тако 

даље и тако даље, све се то сасвим сигурно негативно рефлектује на ЈКП „Стан“ као 

такав. Он и даље бележи значајан пад броја скупштина и броја станова које одржава, то је 

из године у годину све мање, самим тим приходи по том основу су из године у годину све 

мањи. Јако је тешко, јако је тешко проценити у ком правцу ће се ЈКП „Стан“, не могу да 

кажем развијати, али у ком правцу ће се његово постојање у годинама које долазе, како ће 

то све тећи. Наравно, оно што више од свега забрињава је чињеница да сви ми овде, а 

поготово одборничка већина, односно они који врше власт уопште немају никакву идеју 

како „Стан“ поставити на неке здраве ноге и како ови показатељи коначно да буду 

другачији и да број скупштина и број станова о којима ЈКП „Стан“ води бригу коначно 

крене да расте, односно уместо што пада. С друге стране, имамо Топлану која је заиста 

најбоље градско предузеће и зарада односно профит коју Топлана остварује, а подвлачим 

без коришћења субвенција, за разлику од огромне већине градских јавних и јавно 

комуналних предузећа. Дакле, профит који Топлана остварује је заиста нешто што је за 

сваку похвалу. Мислим да би са оваквим билансима похвалиле и компаније које су 

апсолутно тржишно оријентисане и са те стране све честитке. Међутим, оно што би 

требало свима нама, да сви ми да имамо на уму је то да је овај приход Топлане такав, пре 

свега захваљујући грађанима који редовно извршавају своје обавезе. Највећи проценат 

грађана услуге Топлане плаћа кроз обрачун по квадратном метру стамбеног простора, 

грејање се у Новом Саду за разлику од великог броја градова и општина у Србији плаћа 

током целе године у једнаком износу, ценовна политика и одлука да се грејање плаћа 

током целе године у великој мери доприноси оваквом билансу какав Топлана има, али 

можда би било пре свега због грађана који редовно измирују своје обавезе, можда би било 

фер, у ствари не можда, сигурно би било фер да се размисли о смањењу цене грејања и да 

се размисли о евентуалном умањењу рачуна током летњих месеци када се станови де 

факто не греју. Наравно то појефтињење услуга, евентуално појефтињење услуга би 

грађанима сасвим сигурно пуно значило, а верујем да би Топлана дала. 
 



 - 29 - 

Председник Скупштине је прекинуо у излагању одборника Рељу Алексића и 

замолио је одборнике и одборнице да не добацују са места. 

 

Реља Алексић: „А верујем да Топлана може да израчуна колико би цена грејања 

била оптимална да не угрози њихово пословање, без обзира колико је појефтињења било 

и даље је плус Топлане огроман и...“ 

 

Милош Вучевић, Градоначелник Града Новог Сада: „Било би нефер, да не 

демантујем податке који се тичу пре свега стања у ЈКП Стан, нефер према запосленима, 

руководству, нефер према мојим сарадницима који су направили озбиљан резултат у 

финансијској консолидацији и потпуно другој слици крвој слици ЈКП „Стан“ . Пре неких 

11 месеци многи су се овде радовали и ликовали на томе што приватни партнер није 

урадио оно што се обавезао уговором, прослављали пропаст Јавног приватно партнерства, 

проглашавали то за не знам какав неуспех, представљали као да смо ми нудили Мерцедес , 

или Сваровски, па ето нико није хтео да прихвати. Оспоравали и то могу једино можда да 

прихватим кредитиблитет приватног партнера, али с друге стране Град је показао да нема 

никакве закулисне намере и на првој позицији када је потенцијални приватни партнер 

прекршио уговор, ми смо раскинули уговор. За 11 месеци даме и господо, или уважени 

господине одборниче је драматично боља ситуација ЈКП „Стан“-а и било би фер ради 

истине, ради грађана, ради грађана који су бирали и вас и нас, а ја нисам овде гост, морам 

да вас подсетим пошто сам биран из реда одборника и не могу да будем гост, а долазим 

увек са уважавањем у Скупштину Града, то сте чули од ових што бојкотују, њихова 

флоскула да је неко гост овде, не могу, то му је интересантна дефиниција. Нисмо ми 

никакви гости, ми смо овде на послу као што сте и ви, а ви увек имате предност као 

одборници. Пре седам година ЈКП Стан је са каматама дуговао милијарду динара и имао 

350 запослених и то стање је почело 2005, 2006, сада да не лицитирам, можда и раније. 

Нисте хтели да кажете да је ЈКП „Стан“ био 1.070 дана у блокади и да је био готово три и 

по године у предстечајном поступку. А још је горе што нисте рекли, видите да данас тога 

нема, да је дуг 300.000.000,00 динара све са новим кредитом 300.000.000,00 динара, то је 

270.000.000,00 динара и 30.000.000,00 динара позајмице. Да, данас ЈКП „Стан“ не дугује 

ни динара запосленима, ни динара. Да је исплатио повериоце, да је исплатио неповољни 

кредит са каматом од 10% која је била уговорена пре неких 10-так година, нисте рекли да 

данас има за 200 мање запослених и нисте рекли кључну ствар да је то предуслов да се 

ЈКП „Стан“ врати и бори на тржишту и задржавања стамбених зграда. Зато што радници 

данас имају плату, зато што им се не дугује, зато што редовно се послује, зато што не 

дрхте од блокаде и од стечаја, зато што нису више 1000 дана у блокади, зато што смо 

добили решење Привредог суда да смо изашли из предстечајног поступка, а Вама као 

колеги и правнику би морало бити познато какав је напор за то учињен. И пре 11 месеци 

сви су помињали ЈКП „Стан“, данас кад оба резултат имамо ЈКП „Стан“-а нико ни не 

помиње ЈКП „Стан“, Ви сте, ето, претпостављам, наивно ушли у ту тему и мени дали 

шлагорт да могу да се јавим и да се захвалим свима онима који су радили, пре свега 

Андријани и целом тиму, Ивану који је прихватио да буде директор у једном тешком 

тренутку и изнад свега запосленима који су нам били партнери. Данас ми не дугујемо 

запосленима ни динара. Идите данас у „Стан“ да видите каква је атмосфера, па нападали 

сте нас да није успело јавно приватно партнерство, ево ми вам данас кажемо, ок, ми смо 

данас покренули ситуацију, данас Град стабилизује ЈКП „Стан“. Нападали сте нас да ће 
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Пут пропасти и Пут данас пет пута боље стоји. Видећете ГСП за годину дана шта смо 

урадили, а видећете до краја године шта ћемо урадити за СПЕНС и потпуно ћемо вам 

преокренути ситуацију и причам о најтежим темама. Ја не причам о Топлани на 

конференцији него причам о „Стан“-у, а што се Топлане тиче лепо је што похвалите да су 

добро зарадили, требали сте рећи да ће да уплате сад 455.000.000,00 динара у буџет Града, 

па ћемо из тога да финансирамо друге ствари и требали сте да кажете да је Топлана 

заменила у претходних пет година – шест година, да не погрешим, 100 километара 

топловода, а то вам је улагање за наредних 50 година. А требали сте да кажете да смо 

четири пута појефтинили Топлану и плус пети пут донели одлуку да мајски рачун буде 

умањен када смо имали неуобичајено хладан мај, почетак маја, а Топлана је искључила 

свој систем, јер је таква одлука и просто мора да крене у ремонт и да би у четири месеца 

извршила додатни ремонт, како би дочекала спремно нову грејну сезону. И наравно да 

смо ми захални грађанима и наравно да је велика ствар што грађани уредно плаћају своје 

обавезе и то нико не потцењује, али знате шта, ја мислим да су Новосађани и раније 

плаћали уредно своје обавезе, па је био дуг од неколико милијарди динара и ја мислим да 

је одлука о паушалној наплати грејања на снази од 1994., ако сам погрешио Влада 

Стојковић је крив, он ми је шапнуо, али свакако је била на снази када су били дугови од 

неколико милијарди. Значи, имате непромењиве две кључне околности уредност плаћања 

од стране грађана прималаца услуге, исти начин обрачуна и имате дијаментрално 

другачији резултат, односно из минус 4.000.000.000,00 сте дошли до плус 

1.000.000.000,00. Размислите мало о томе, размислите како је могуће од минус 4 до плус 

1, то је 5.000.000.000,00 разлике, да вратите дугове, да радите, али неко је тамо од струке 

размишљао, па је знао да треба да инвестирамо и у когенерагитивну станицу, то је пре нас 

било конципирано, а ми смо завршили и радили на томе, да не буде да смо све ми 

осмислили. Али за ову, да би  постигли овакве резултате и око „Стан“-а и око „Топлане“ 

мора да се ради и мора да се доносе тешке ствари и тешке мере и непопуларне мере. Мора 

неко да изађе пред збор радника, па да  каже да се смањи број радника, па да морају да се 

стрпе, па да не вреди штрајк, као што смо са Апотеком радили, као што су људи 

штрајковали испред Градске куће, код мене, испод мог прозора, па после дошли и рекли 

ово је велика ствар што сте урадили. Ваше право је да критикујете, ваша би морална 

обавеза требала да говорите истину, али сваки пут сам ја ту да вас подсетим, да вас 

исправим, да вам одговорим, а рекао бих и да вас подучим.“ 

 

Председник Скупштине је указао одборнику Рељи Алексићу да у складу са 

Пословником нема право на реплику, као и да је следећа тачка дневног реда ЈКП „Стан“ , 

те да ће имати прилику да поново каже шта мисли.  

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је  

закључио претрес. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији годишњег Програма пословања Јавног комуналног предузећа за 

одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2018. годину са 

Редовним годишњим финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа за 

одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2018. годину. 

 



 - 31 - 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 53 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији годишњег Програма 

пословања Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора 

„Стан“ Нови Сад за 2018. годину са Редовним годишњим финансијским извештајем 

Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови 

Сад за 2018. годину. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Новосадска 

топлана“ Нови Сад за 2018. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног 

предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2018. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 53 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

ЗАКЉУЧАК 

 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 

Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2018. годину са 

Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад 

за 2018. годину. 

 
 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Новосадска 

топлана“ Нови Сад о расподели добити за 2018. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 53 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ  
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НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА 

ТОПЛАНА“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 2018. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 352-1/2019-335-I 

  352-3/2019-272-I 

  020-272/2019-I 

16 – 18. тачка дневног реда 

 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 

ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2019. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2019. 

ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА 

„СТАН“ НОВИ САД ЗА 2019. ГОДИНУ 

 

Предлог одлукe и предлоге решења утврдило је Градско веће. 

 

Савет за комуналне делатности и Савет за урбанизам, пословни простор и 

стамбена питања нису имали примедби на предлоге које су разматрали из своје 

надлежности. 
 

Председник Скупштине је упитао да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење предлога. 
  

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 

прихватила предлог за спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес о 

овим предлозима. 
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и напоменуо да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  
 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Водовод и 

канализација“ Нови Сад за 2019. годину. 
 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 53 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“  

НОВИ САД ЗА 2019. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 

„Водовод и канализација“ Нови Сад за 2019. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 53 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 

КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2019. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа за 

одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2019. годину. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 53 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ 

СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД  

ЗА 2019. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Ад. број: 6/2019-184-I 

  51-57/2019-I 

19 – 20. тачка дневног реда 

 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНИ СТАТУТА ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНИ СТАТУТА АПОТЕКЕ НОВИ САД 

 

Предлоге решења утврдило је Градско веће. 

 

Савет за културу и Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и друштвену 

бригу о деци и омладини нису имали примедби на предлоге које су разматрали из своје 

надлежности. 

 

Комисија за прописе је мишљења да су измене статута у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 

прихватила предлог за спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес о 

овим предлозима. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и напоменуо да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о измени Статута Позоришта младих, Нови Сад. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 54 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНИ СТАТУТА ПОЗОРИШТА 

МЛАДИХ, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
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Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о измени Статута Апотеке Нови Сад. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 53 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНИ СТАТУТА АПОТЕКЕ 

НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Ад. број: 020-163/2019-I 

                020-164/2019-I 

                020-165/2019-I 

                020-166/2019-I 

21. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ РЕШЕЊА КОМИСИЈЕ ЗА НАЗИВЕ ДЕЛОВА НАСЕЉЕНИХ МЕСТА 

И ЈАВНИХ СЛУЖБИ СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА: 
 

 Предлог решења о давању назива платоу у Новом Саду, број 020-163/2019-I 

(Плато Меланије Бугариновић) 

 Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду, број 020-164/2019-I 

(Улица Игнаца Шена) 

 Предлог решења о давању назива улици у Новом Саду, број 020-165/2019-I 

(Улица Миодрага Павловића) 

 Предлог решења о давању назива улици у Лединцима, број 020-166/2019-I (Улица 

Доње провалије) 
 

Предлоге решења утврдила је Комисија за називе делова насељених места и 

јавних служби. 
 

Председник Скупштине је упитао да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење предлога. 
 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 

прихватила предлог за спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес о 

овим предлозима. 
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и напоменуо да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  
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Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању назива 

платоу у Новом Саду, број 020-163/2019-I (Плато Меланије Бугариновић). 
 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 61 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 

да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НАЗИВА ПЛАТОУ У НОВОМ САДУ, БРОЈ 020-163/2019-I  

(ПЛАТО МЕЛАНИЈЕ БУГАРИНОВИЋ) 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  
 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању назива 

улици у Новом Саду, број 020-164/2019-I (Улица Игнаца Шена). 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 56 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НАЗИВА УЛИЦИ У НОВОМ САДУ, БРОЈ 020-164/2019-I  

(УЛИЦА ИГНАЦА ШЕНА) 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању назива 

улици у Новом Саду, број 020-165/2019-I (Улица Миодрага Павловића). 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 62 

одборника гласала „за“, и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НАЗИВА УЛИЦИ У НОВОМ САДУ, БРОЈ 020-165/2019-I  

(УЛИЦА МИОДРАГА ПАВЛОВИЋА) 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању назива 

улици у Лединцима, број 020-166/2019-I (Улица Доње провалије). 
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Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 62 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НАЗИВА УЛИЦИ У ЛЕДИНЦИМА, БРОЈ 020-166/2019-I  

(УЛИЦА ДОЊЕ ПРОВАЛИЈЕ) 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

 

 

 

Ад. број: 020-275/2019-I 

22. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА КОЈИМ СЕ ОДОБРАВА УПОТРЕБА НАЗИВА ГРАДА 

НОВОГ САДА АСОЦИЈАЦИЈИ СПОРТСКИХ ВЕТЕРАНА НОВОГ САДА,  

У ОСНИВАЊУ 

 

 

 Предлог решења утврдио је Савет за статутарна питања и локалну самоуправу.  

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес. 

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења којим се одобрава 

употреба назива Града Новог Сада Асоцијацији спортских ветерана Новог Сада, у 

оснивању. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 56 

одборника гласало „за“, и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 

КОЈИМ СЕ ОДОБРАВА УПОТРЕБА НАЗИВА ГРАДА НОВОГ САДА 

АСОЦИЈАЦИЈИ СПОРТСКИХ ВЕТЕРАНА НОВОГ САДА, У ОСНИВАЊУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 022-1/2019-125-I 

                022-1/2019-126-I 

                022-1/2019-127-I 

                022-1/2019-128-I 

23. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА, АДМИНИСТРАТИВНА  

И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

 Предлог решења о именовању директора Дома здравља „Нови Сад“,  

Нови Сад  

 Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе  

„Михајло Пупин“, Ветерник 

 Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе  

„Михајло Пупин“, Ветерник 

 Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе  

„Ђура Јакшић“, Каћ 

 

Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли председница Комисије жели да 

образложи предлоге Комисије. 

 

С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда прихватила 

предлог за спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес о овим 

предлозима.  

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч председник Скупштине је закључио 

претрес. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о именовању 

директора Дома здравља „Нови Сад“, Нови Сад. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 53 

одборника гласала „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“,  односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ДОМА ЗДРАВЉА „НОВИ САД“, НОВИ САД 
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(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о разрешењу члана 

Школског одбора Основне школе „Михајло Пупин“, Ветерник. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“,  односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ „МИХАЈЛО 

ПУПИН“, ВЕТЕРНИК 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о именовању члана 

Школског одбора Основне школе „Михајло Пупин“, Ветерник. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао су 52 

одборника гласала „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“,  односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ „МИХАЈЛО 

ПУПИН“, ВЕТЕРНИК 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о именовању члана 

Школског одбора Основне школе „Ђура Јакшић“, Каћ. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је десет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“,  односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  

„ЂУРА ЈАКШИЋ“, КАЋ 
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(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 Након што је Скупштина завршила рад по тачкама утврђеног дневног реда, 

председник Скупштине је упитао да ли неко од одборница и одборника жели да постави 

одборничко питање. 

 

Председник Скупштине је указао да по Пословнику одборници могу да напусте 

салу у делу седнице предвиђеном за постављање одборничких питања, изузев оних који 

желе да поставе одборничко питање, да је то ствар њихове одлуке, а напоменуо је и да је 

Градоначелник остао у сали како би саслушао постављена питања. Председник 

Скупштине је замолио одборника Александра Бујића да питање постави за говорницом 

како би било снимљено и да сачека док одборници који не желе да поставе одборничко 

питање не напусте салу, напоменуо је да ће му доделити додатно време за излагање, а 

одборнике је замолио за мало пажње.  

 

Одборничка питања поставили су: 

 

Александар Бујић: „Не треба време да се дода зато што ћу кратко. Дакле, 

 

1. „У улици Максима Горког од бројева 19 до броја 29 су зелена површина и тротоар 

узурпирани са два нелегална градилишта и то стање је деценијско и поред пријава није 

дошло до поступања инспекцијских органа у овом целокупном периоду. Постављам 

питање ево Градоначелнику када је већ остао када ће тај део бити ослобођен за несметан 

пролаз пешака и када ће бити рестауиран зелени појас који се налази на том делу?“  

 

Вања Божић: 

„Постављам питање Влади Стојковићу: 

 

 1. Везано за Футог, улица Новосадска од Завода до фудбалског терена ОФК 

Футог. Да ли сте упознати да постоји дивља депонија са леве стране улице? Када се 

планира њено чишћење и да ли постоји могућност да се то земљиште  поравна да више се 

не би правила тамо дивља депонија  

 

 Друго питање упућено ка господину Стојковићу: 

 

 2. Да ли се и када планира зацевљење канала Сукова бара дуж улице Железничка 

од насипа до бившег предузећа Милан Видак у Футогу? 

 

Треће питање је за Градску управу за грађевинско земљиште и инвестиције: 

 

 3. Да ли се планира санација верског објекта који се налази у Браће Бошњак то је 

католичка црква коју мештани зову стара швапска црква која се распада и угрожава 

безбедност малишана који иду у школу туда. 

 

Четврто питање постављам господину Стојковићу: 
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 4. Улица Јована Скерлића у Футогу. Житељи улице имају велики проблем са 

одвођењем атмосферских вода нарочито у овом периоду у току ове године када је било 

пуно кишних дана. Да ли се планира чишћење атмосферског канала и када могу то 

очекивати?“ 

 

 5. Већина житеља Футога поставља питање такође за господина Стојковића. 

Зашто се не постављају контејнери за крупни отпад у  Футогу с обзиром да има велики 

број становника који преко лета и у јесењим данима имају грађевинске радове и због тога 

настају дивље депоније на ободима Футога. Превасходно се мисли на локацију Војводе 

Бојовића и цара Лазара.“ 

 

Такође питање следеће за господина Стојковића: 

 

6. Зашто се током пролећних дана није одржавало зеленило дуж насипа, а 

нарочито дуж улице Рибарска у Футогу? 

 

 Следеће питање постављам Градској управи за грађевинско земљиште и 

инвестиције: 

 

 7. Да ли се и када планира асфалтирање Рибарске улице у Футогу с обзиром да 

већи део улице нема асфалт већ има туцаник насут и профил улице је врло мали.  

 

 8. Такође постављам питање господину Влади Стојковићу да ли је упознат да 

Градска чистоћа не носи смеће, људи који живе у Рибарској улици и да ли се и када 

планира решавање тог проблема с обзиром да су житељи принуђени да канте вуку 200 

метара до главне улице да би се покупило њихово смеће и однело. 

 

Такође, питање за господина Стојковића...“ 

 

Председник Скупштине је указао одборнику Вањи Божићу да му је време за 

постављање одборничког питања истекло. 

 

 Марина Недељковић: „Наставићемо да постављамо одборничка питања овако 

како је колега Вања Божић започео, 

 

1. Ради се о насељеном месту Футог, грађани који живе у улици Гаврила Принципа 

су желели да поставим питање: Да ли планира се и када пробијање ове улице у 

Партизанску улицу пошто имају изузетних проблема када дође до обилних падавина и 

постављају питање: Да ли се планира уређење канала који заправо у овој улици Гаврила 

Принципа понављам у Футогу заправо не служе ничему, јер када падну обилне кише они 

нису у стању да се носе са великом количином воде која им улази у куће. Значи 

постављамо питање да ли се планира пробијање улице  Гаврила Принципа у  Футогу у 

улицу Партизанску и уређење канала пробијање канала, санација истих како становници 

ових улица у Футогу више не би имали проблема са атмосферским водама.“ 
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Негован Митковић: „Градској управи за грађевинско земљиште и инвестиције, 

господину Мандићу. 

 

Када ће бити асфалтирано у пуном обиму улица Републике Српске у месној 

заједници Футог. То је онај део који гравитира према Ветернику преграђен је зидом од 

неког приватног предузећа мислим да је трећина улице у питању, 26 кућа. Иначе, улица 

Републике Српске није у атару негде, постоји значи канализација и асфалт и пешачке 

стазе у две трећине улице, овај део од 26 кућа није асфалтиран и грађане занима да ли 

постоји неки нерешени имовинско правни односи и наравно да добију одговор када ће 

бити асфалтиран тај део и када ће бити урађена канализација. Значи у пуном обиму 

улице.” 

 

 Снежана Мушицки: „Ја ћу четири питања све у вези са Управом за комуналне 

послове, члану Градског већа за комуналне послове. 

 

1. Да ли се планира изградња расвете и када дуж Новосадске улице од Раде 

Кондића то у Футогу, од Раде Кондића до Дома за ометену децу у Ветернику? 

 

Онда питање следеће исто за исту управу и за истог члана Већа. 

 

2. Улица Саве Ковачевића има проблем атмосферских вода који може да се врло 

лако и врло брзо реши. Постоји ја мислим и да су грађани писали Управи за комуналне 

послове да се то реши, па се није ништа десило. 

 

Затим треће питање истој управи, истом члану Већа. 

 

3. Улица Раде Кончара такође исти проблем атмосферских вода, они се нису 

обратили овој управи, али имају исти проблем. 

 

И још једно четврто питање истој управи, 

  

4. Војвођанских бригада и исто одржавање канала и проблем атмосферских вода. 

Ми смо свесни да је 50% проблема у суштини кривица грађана који се не односе како 

треба према тим каналима и у њих бацају све и свашта, али не раде то сви и можда када 

би комунална полиција мало више радила свој посао можда би се и то променило, али ови 

људи који не бацају ништа у те канале који су угрожени тим атмосферским водама и 

неодржавањем тих канала они су такође грађани овог Града и ако су изложили свој 

проблем треба већ неко да се макар постара да види да ли може да се реши. 

 

5. И такође улица 7. јули да ли се планира асфалтирање и када.” 

 

Председник Скупштине је напоменуо да ће члан Градског већа Града Новог Сада 

Владимир Стојковић одговорити на постављена питања, те је замолио одборнице и 

одборнике који су поставили одборничка питања да се изјасне да ли траже писани или 

усмени одговор у складу са Пословником, а с обзиром на то да су одборнице и одборници 
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затражили писани одговор, председник Скупштине је указао да члан Градског већа не 

мора да изнесе усмени одговор. 

 

Пошто више није било одборничких питања, председник Скупштине је закључио 

LII седницу Скупштине Града Новог Сада у 12,06 часова. 

 

 


